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Από το υπ’αριθ. 10/ 97 πρακτικό συνεδρίασης 

του Δημοτικού Συμβουλίου του Δήμου Βέροιας 
 

Αρ. απόφ.301/97 

                                                                            Π ε ρ ί λ η ψ η 
«Αποδοχή αίτησης Απόστολου Μπλατσιώτη για 
λύση μίσθωσης κατ/μάτων  Δημοτικής Αγοράς 
Βεροίας» 

 
       Σήμερα 30 Ιουνίου του έτους 1997 ημέρα της εβδομάδας Δευτέρα και ώρα 
20:00 συνήλθε σε τακτική συνεδρίαση το Δημοτικό Συμβούλιο στην αίθουσα 
συνεδριάσεων του Δημοτικού κτιρίου της οδού Μητροπόλεως 47,  ύστερα από την 
με   ημερομηνία 26-6-1997 γραπτή πρόσκληση του κ. Προέδρου που δόθηκε σ’ 
όλους τους συμβούλους και παρέδρους σύμφωνα με τα άρθρα 94, 108 και 119 του 
ΔΚΚ. 
 Αφού διαπιστώθηκε ότι παραβρίσκεται ο Δήμαρχος και ότι υπάρχει νόμιμη 
απαρτία αφού επί συνόλου 25 μελών βρέθηκαν παρόντα  18 μέλη. 
 
Παρόντες                                  Απόντες                                        Παρόντες  
Πάρεδροι 

1. Κ.  Ασλάνογλου Κ. Βαφείδης Γ. Μπαλτζής 
2. Ι. Κουρουζίδης Κ. Πουλασουχίδης   
3. Μ. Ποτουρίδης Π. Καρασαββίδου   
4. Κ. Κόλβατζης Χ. Παπαγεωργίου    
5. Α. Δελαβερίδης Φ. Γαλανούδη-Τσανάκα   
6. Δ. Αδάμου Γ. Χιονίδης   
7. Θ. Τέτος Π. Αγαθαγγελίδης   
8. Ε. Λελεκάκης                                                        Απόντες Πάρεδροι 
9. Κ. Γκαβαϊσές   Λ. Χατζηγεωργίου 

10. Α. Μαρκούλης   Θ. Δεμερτζής 
11. Α. Καραντουμάνης     
12. Λ. Τάκης  
13. Ε. Παναγιωτίδης ΣΗΜΕΙΩΣΗ: Κατά  τη  συζήτηση  της  υπ’αριθ. 298/97 
14. Ο. Σιδηρόπουλος απόφασης  αποχώρησε   ο κ.  Κ.Κόλβατζης.  Κατά   τη 
15. Ε. Σοφιανίδης συζήτηση της   υπ’αριθ. 307/97 απόφασης  αποχώρησαν 
16. Β. Τσίλης οι κ.κ.   Α.Δελαβερίδης   και Α. Μαρκούλης.   Κατά τη 
17. Δ. Ζαμάνης συζήτηση της υπ’ αριθ. 311/97 απόφασης αποχώρησαν 
18. Μ. Αδαλόγλου οι κ.κ.  Ι.Κουρουζίδης και  Ε.Παναγιωτίδης.   Κατά  τη  

   συζήτηση της υπ’ αριθ. 318/97 απόφασης αποχώρησε ο 
   κ. Δ.Ζαμάνης. 
    
    
    
 



 Στη συνέχεια ο πρόεδρος  εισηγούμενος το 1ο θέμα της ημερήσιας διάταξης 
έθεσε υπόψη του συμβουλίου το από 13-6-97 εισηγητικό σημείωμα του 
αντιδημάρχου οικονομικών κ. Κων/νου Πουλασουχίδη που έχει ως εξής: 
 Σας γνωρίζουμε ότι ύστερα από διαγωνισμό που έγινε στις 4-4-96 και 2-6-96 
ο Απόστολος Μπλατσιώτης μίσθωσε δύο καταστήματα της δημοτικής αγοράς και 
συγκεκριμένα τα υπ’ αριθ. 18 και 50 καταστήματα με μηνιαίο μίσθωμα 81.000 δρχ. 
και 24.700 δρχ. αντίστοιχα (υπ΄αριθ. 7052/29-4-96 και 1071/11-6-96 συμφωνητικά). 
 Με την από 12-6-97 αίτησή του ο Απόστολος Μπλατσιώτης ζητάει την 
ακύρωση της μίσθωσης των παραπάνω καταστημάτων επικαλούμενος λόγους 
οικονομικούς και να επιστραφούν οι υπ’ αρ. 13773-508/25-4-96 και 13814-508/11-6-
1996 εγγυητικές επιστολές της Εμπορικής Τράπεζας Ελλάδος Α.Ε ποσών 291.600 
δρχ. και 88.920 δρχ. αντίστοιχα. 
 Σύμφωνα με την παράγραφο 10 του άρθρου 3 του κανονισμού λειτουργίας 
της δημοτικής αγοράς (Απόφ. ΔΣ 492/96 και 191/97) προβλέπεται ότι: «Σε 
περίπτωση που ο μισθωτής επιθυμεί την διακοπή της μίσθωσης για σπουδαίο 
λόγο,υποβάλλει αίτηση στο Δημοτικό Συμβούλιο. Αν το Δημοτικό Συμβούλιο κρίνει 
ότι συντρέχει σπουδαίος λόγος και κάνει δεκτή την αίτηση ο μισθωτής, υποχρεούται 
στην καταβολή του μισθώματος του τρέχοντος μηνός η δε εγγύηση που έχει 
καταθέσει καταπίπτει υπέρ του Δήμου». 
 Και κάλεσε το συμβούλιο ν΄αποφασίσει σχετικά. 
 Πρόεδρος :Τα τρία πρώτα θέματα της ημερήσιας διάταξης αφορούν αιτήσεις 
για λύσεις μισθωμάτων στη δημ. αγορά. Ο αρμόδιος αντιδήμαρχος βρίσκεται στη 
Θεσ/νίκη και θα τα εισηγηθώ εγώ. Επικαλούνται διάφορους λόγους και είναι 
πανομοιότυπα. 
 Υπάρχει απόφασή μας για τροπ/ση του κανονισμού της δημ. αγοράς και 
αφορούσε τον χρόνο που είχαν υποχρέωση οι μισθωτές να καταβάλουν τα 
μισθώματα. Η αρχική πρόβλεψη αφορούσε διάστημα 6 ετών. Κρίθηκε απ’ το ΔΣ ότι 
αυτό ήταν λογικό και τροποποιώντας τον κανονισμό αποφάσισε να λύεται η μίσθωση 
μετά από σοβαρούς λόγους, αφού καταβάλει τα μισθώματα έως τον χρόνο λύσης της 
μίσθωσης. Η δε εγγύηση καταπίπτει υπέρ του Δήμου.                          
 Οι ενδιαφερόμενοι είναι εδώ και παρακαλώ έναν-έναν να τους ακούσουμε. 
 Μπλατσιώτης :Υπάρχει σοβαρότερος λόγος από τον οικονομικό; Εχω 
δαπανήσει  αρκετά χρήματα για να λειτουργήσω το κατ/μα αλλά δεν δούλευε όπως 
λέμε εμείς. Τι πρέπει να κάνω εγώ; Επεσα έξω οικονομικά και η εγγυητική επιστολή 
θα επιβαρύνει περισσότερο τη ζημία μου. 
 Ξέρω τον κανονισμό αλλά ζητώ την κοινωνική διάσταση. 
 Παναγιωτίδης :Υποσχεθήκατε κ.πρόεδρε ότι θα φέρετε θέμα στο ΔΣ σχετικά 
με την δημ. αγορά.Εφόσον είναι να το φέρετε  έπρεπε τις αιτήσεις αυτές να τις 
φέρνατε μετά διότι μπορούσαμε να κάνουμε προτάσεις που θ’ αποτελούσαν κίνητρο 
για να μείνουν αυτοί. Ο Δήμος δεν έχει στηρίξει την δημ. αγορά. Το έχω πει αυτό 
επανειλημμένως. 
 Ζητώ την αναβολή του θέματος για να συζητηθεί πρώτα το θέμα γενικά της 
δημ. αγοράς. Ετσι θα είμαστε δίκαιοι απέναντι σ’ αυτούς που τους έχουμε 
καταδικάσει. 
 Πρόεδρος :Το θέμα το έχω στείλει στην αρμόδια επιτροπή. Γνωρίζετε πως 
λειτορυγούν οι επιτροπές. Αν δεν έχω εισήγηση δεν αποτελεί ευθύνη δική μου αλλά 
ολωνών μας σε σχέση με τη λειτουργία μας. Πάντως πριν διακόψει για το καλοκαίρι 
το ΔΣ θα κουβεντιαστεί το συγκεκριμένο θέμα. Θα προσπαθήσω να έχουμε και μία 
εισήγηση από την αρμόδια επιτροπή. 



 Ζαμάνης:Διευκρινιστικά. Απ’ όσα είπατε προκύπτει ότι στο επόμενο ΔΣ θα 
υπάρχει μία εισήγηση. Αυτό σημαίνει ότι θα περιμένουμε άλλες 15 μέρες. Συμφωνώ 
με την πρόταση του κ. Παναγιωτίδη. 
 Πρόεδρος :Επ’ αυτού θ’ αποφασίσουμε. θα ήθελα να λάβετε υπόψη σας ότι 
υπάρχουν ορισμένες εκκρεμότητες που τρέχουν. Υπάρχουν αιτήσεις όπου θέλουν να 
νοικιάσουν ορισμένοι κατ/ματα στην δημ. αγορά και έχω την αίσθηση ότι μία 
αναβολή 15 ημερών θα  δημιουργούσε προβλήματα. 
 Ζαμάνης :Εάν υπάρχουν τέτοιες αιτήσεις γιατί δεν τις φέρνετε; 
 Πρόεδρος :Ο κ. Πουλασουχίδης μου έφερε τις αιτήσεις σήμερα το μεσημέρι 
και του είπα ότι δεν συζητούμε εκτάκτως στο ΔΣ τέτοια θέματα. Είπε ότι  θα τις  
φέρει θέμα ο ίδιος στο ΔΣ. Επικοινωνήσαμε τηλεφωνικώς πριν από λίγο και είπε να 
τις περάσουμε. Είναι εδώ οι ενδιαφερόμενοι, όπως π.χ. ο κ. Τσαχουρίδης και η κα 
Τσαμήτρου. Εχουν κάνει αίτηση για την ενοικίαση. 
 Υπάρχει θέμα αλλά πρέπει να το αναβάλλουμε; Θα το θέσω στην κρίση σας. 
 Δήμαρχος :Οι ενδιαφερόμενοι θέλουν την αναβολή; Θέλουν να επιβαρυνθούν 
με τα ενοίκια ακόμη ενός μηνός; 
 Ζαμάνης : Δεν μπορούμε να κάνουμε μία πρόταση; 
 Δήμαρχος :Υπάρχει ένας κανονισμός και είναι υποχρεωμένοι να καταβάλουν 
τα ενοίκια οι μισθωτές. Το δέχονται αυτό; 
 Ακούω και διαβάζω ότι ο Δήμος δεν στήριξε τη δημοτική αγορά. Αδυνατώ 
ν΄ακούσω αυτές τις λογικές, εκτός αν πούμε ο Δήμος να δώσει τσάμπα τα κατ/ματα 
που έχει στους επαγγελματίες για να τους στηρίξει. Ο Δήμος έκανε το καθήκον του. 
Εχτισε μία  αγορά με βάσει τη μελέτη που ενέκρινε  το ΔΣ. Παραδόθηκε  το κτίριο. 
Εγινε δημοπρασία. Ορίσθηκε τιμή πρώτης προσφοράς οι 2.000 δρχ/τ.μ. Ηρθαν και 
φτάσανε τις τιμές στις 5.000 δρχ./τ.μ. Κάποια στιγμή αδυνατούν να καλύψουν τα 
μισθώματα. Τι να κάνει ο Δήμος; Θα είμαι κι’ εγώ απολογούμενος ότι δεν εισπράττω 
κάποια μισθώματα. Υπάρχουν μερικοί που δεν πληρώνουν ακόμη και από την πρώτη 
στιγμή που μπήκαν. Για να ενισχύσουμε την κίνηση μεταφέραμε και το ταμείο της 
ΔΕΥΑΒ εκεί παρ΄όλα τα προβλήματα  δυσλειτουργίας της ΔΕΥΑΒ. Κάναμε δωρεάν 
καμπάνια από τα ΜΜΕ. Προσπαθήσαμε με κάθε τρόπο. Οταν όμως η αγορά είναι 
«καθισμένη» προφανώς ούτε και το εμπορικό κέντρο μπορεί να δουλέψει. Σήμερα 
στο πεζοδρομημένο κέντρο υπάρχουν αρκετά κατ/ματα ξενοίκιαστα. Υπάρχει κρίση 
στην αγορά και η κρίση της δημ. αγοράς είναι αποτέλεσμά της. Δεν είναι ευθύνη του 
Δήμου. Υπάρχει πρόταση για μείωση των ενοικίων της δημ. αγοράς που είναι στην 
επιτροπή και θα το δει το ΔΣ. Τι θα πούμε σ’ αυτούς όμως που βγήκαν έξω στους 
διαγωνισμούς με τιμές μεγαλύτερες απ’ αυτές που προτείνονται;Υπάρχουν και τέτοια 
προβλήματα. 
 Εάν θέλουν οι συμπολίτες ν’ αναβληθούν τα θέματά τους, δεν έχω καμία 
αντίρρηση. Αλλά να μας  το πούν. 
 Πρόεδρος :Οφείλω να ζητήσω τη γνώμη των συμπολιτών μας. Ορίστε. 
 Μπλατσιώτης, αιτών:Δεν συμφωνώ με την αναβολή. 
 Μιχαλούση, αιτούσα :Δεν συμφωνώ. 
 Δάσιου :Θέλω να συζητηθεί σήμερα η αίτησή μου. 
 Πρόεδρος :Ποιοί συνάδελφοι προτείνουν την αναβολή των θεμάτων; 
 Υπέρ της πρότασης αυτής ψήφισαν 6 σύμβουλοι: 
Ε.Παναγιωτίδης, Ο.Σιδηρόπουλος, Ε.Σοφιανίδης, Β.Τσίλης, Δ. Ζαμάνης, 
Μ.Αδαλόγλου. 
 Πρόεδρος :Ποιοί συμφωνούν να συζητηθούν τώρα οι αιτήσεις; 
 Υπέρ της πρότασης αυτής ψήφισαν 11 σύμβουλοι: 



Κ.Ασλάνογλου, Ι.Κουρουζίδης, Μ.Ποτουρίδης, Α.Δελαβερίδης, Δ.Αδάμου, 
Θ.Τέτος,Ε.Λελεκάκης, Κ.Γκαβαϊσές,Α.Μαρκούλης, Α.Καραντουμάνης, Λ.Τάκης. 
 Πρόεδρος : Κατά πλειοψηφία συζητιούνται τα θέματα. Ορίστε 
τοποθετήσεις. 
 Σιδηρόπουλος :Εάν συζητιόταν σήμερα το θέμα της δημ. αγοράς ίσως ο κ. 
Μπλατσιώτης να ζητούσε σήμερα αναβολή διότι ενδεχομένως να έπαιρνε πίσω  
ορισμένα χρήματά του. Να γίνουν δεκτές  οι αιτήσεις τους και να μη πληρώσουν 
τίποτε. 
 Κουρουζίδης :Δεν ψήφισα την αναβολή διότι σαν ΔΣ δεν είμαστε 
υποχρεωμένοι ν’ αποφασίσουμε αν κάποιος πολίτης ζητάει ή όχι αναβολή. Πρέπει να 
συζητηθεί. Είμαι θετικός στην αίτηση των συμπολιτών για τον λόγο ότι σπουδαίος 
λόγος δεν είναι μόνο η μετάβαση κάποιου στο εξωτερικό αλλά και η οικονομική 
καταστροφή των επαγγελματιών.Πρέπει να λάβουμε υπόψη μας ότι η αγορά θα 
περάσει από 40 κύματα αλλά τελικά θα σταθεροποιηθεί. Εμείς θα πρέπει να 
παρακολουθήσουμε τα γογονότα μ’ αυτή τη λογική. 
 Γι’ αυτό, προτείνω, χωρίς να θίγονται τις συμφέροντα του Δήμου, να 
βλέπουμε σ’ αυτή την κατεύθυνση το μέλλον και τη λειτορυγία της δημ. 
αγοράς.Συμφωνώ για τη λύση της μίσθωσης των αιτήσεων χωρίς να καταπέσει η 
εγγυητική υπέρ του Δήμου. 
 Λελεκάκης : Πρέπει να  δούμε το θέμα και από την ανθρώπινη πλευρά. 
Πρόκειται για συνεπείς μέχρι σήμερα επαγγελματίες που για πολλούς λόγους δεν 
περπατήσανε τα μαγαζιά τους αυτά με  αποτέλεσμα να έχουν υποστεί μία σοβαρή 
ζημιά και να αναγκάσουν τελικά για τη λύση των μισθώσεων. Το ΔΣ μπορεί να 
εξαντλήσει την επιείκειά του με το να επιστρέψει τις εγγυητικές αφού τακτοποιηθούν 
μέχρι και σήμερα οικονομικά. 
 Τάκης :Καλύφθηκα από τον κ. Λελεκάκη. Για τον κ. Μπλατσιώτη, έχει ήδη 
βρεθεί ενδιαφερόμενος να νοικιάσει το κατ/μά του. Για την κα Δάσιου, θέλει να 
επιστρέψει στη  Γερμανία. Για το κατ/μα της κας Μιχαλούση, δεν έχει  λειτουργήσει 
καθόλου. Συμφωνώ να λυθεί η μίσθωση και να επιστραφεί η εγγυητική επιστολή και 
στους τρεις αιτούντες. 
 Ζαμάνης :Εδώ και πολύ καιρό λέμε ότι τα πράγματα είναι πολύ δύσκολα. 
Σήμερα βλέπουμε πόσο δυσκολεύει αυτή η κατάσταση τους επαγγελματίες αυτούς. 
Να δεχθούμε ότι ο κ. Μπλατσιώτης ήταν ειλικρινέστατος και μας είπε τους λόγους 
που αγκαταλείπει την αγορά. Ζήτησα την αναβολή των θεμάτων για να κάνουμε 
συνδυασμό ποιοί φεύγουν και ποιοί έρχονται. Το ξεκαθάρισε ο κ.Τάκης λέγοντας  
ότι για το κατ/μα του κ. Μπλατσιώτη υπάρχει ενδιαφερόμενος. Βάσει αυτού δεν θα 
έπρεπε ν’ απασχοληθεί το ΔΣ αλλά να τακτοποιηθεί το θέμα απευθείας. 
 Μέχρι σήμερα και οι τρεις φανήκανε συνεπείς. Πρέπει να φανούμε εμείς 
επιεικείς, να λυθούν οι μισθώσεις  και να επιστραφούν οι εγγυητικές. 
 Ας ελπίσουμε κ. πρόεδρε ότι θα είστε συνεπής και στο επόμενο συμβούλιο θα 
φέρετε το θέμα σχετικά με την πορεία της δημ. αγοράς. 
 Πρόεδρος :Η συνέπεια του προέδρου εξαρτάται κι’ από τη συνέπεια των 
συναδέλφων που συμμετέχουν στην επιτροπή. Θα το φέρω το θέμα ούτως ή άλλως. 
 Ποτουρίδης :Λείπει ο κ. Πουλασουχίδης που θ’ ανέλυε το θέμα διεξοδικά. 
Είχαμε συζητήσει το θέμα πρόσφτα στο ΔΣ. Εκεί είχαμε συζητήσει την πρόταση που 
έρχεται για τις εγγυητικές επιστολές κλπ. Ηταν συνεπείς οι ενδιαφερόμενοι μέχρι 
σήμερα. Πρέπει όμως να είμαστε δίκαιοι και να συμπεριφερόμαστε ίσα απέναντι  
στους συμπολίτες μας. Φοβούμαι ότι έχουν έρθει σε προηγούμενες συνεδριάσεις μας 



όμοια  θέματα και πήραμε απόφαση να καταπέσει η εγγυητική υπέρ του Δήμου. 
Σήμερα μήπως  είμαστε ανακόλουθοι; Αυτή την επιφύλαξη καταθέτω στο ΔΣ. 
 Δήμαρχος :Εχω μία πικρή διαπίστωση. Ο Δήμος δεν κάνει όχι μόνο σαν 
επιχειρηματίας αλλά ούτε σαν εκμισθωτής. Θα συμμορφωθώ  απόλυτα με την 
απόφαση του ΔΣ. Αλλά όταν παίρνουμε κάποια απόφαση και σε 15 μέρες 
αναγκαζόμαστε να την παίρνουμε πίσω δεν σημαίνει ότι ενεργούμε με νηφαλιότητα, 
με τις συνθήκες και απαιτήσεις που έχουν οι συμπολίτες απέναντί μας. 
 Γνωρίζετε ότι αυτό αποτελεί τροπ/ση του κανονισμού της δημ. αγοράς και θα 
είμαι υποχρεωμένος να σας φέρω και όσες  αιτήσεις με τις οποίες αποδεχθήκαμε να 
καταπέσει η εγγυητική επιστολή, για να επιστρέψουμε τις εγγυητικές επιστολές. 
 Πρόεδρος :Υπάρχουν  δύο προτάσεις. Η μία είναι να είναι οικονομικά 
τακτοποιημένος ο μισθωτής μέχρι την ημέρα που φεύγει και να καταπίπτει υπέρ του 
Δήμου η εγγύηση. Η άλλη είναι να είναι τακτοποιημένος οικονομικά μέχρι την 
ημέρα που φεύγει και να μην καταπέσει η εγγύηση υπέρ του Δήμου. Η ψηφοφορία 
θα γίνει και για τα 3 θέματα. 
 Επί της αντιπροτάσεως να μην καταπέσει η εγγύηση υπέρ του Δήμου  ποιοί 
συνάδελφοι ψηφίζουν; 
 Υπέρ της πρότασης αυτής ψήφισαν 9 σύμβουλοι: 
Ι.Κουρουζίδης,Θ.Τέτος, Ε.Λελεκάκης, Κ.Γκαβαϊσές, Α.Καραντουμάνης, Λ.Τάκης, 
Ο.Σιδηρόπουλος, Δ.Ζαμάνης,Μ.Αδαλόγλου. 
 Πρόεδρος:Επί της προτάσεως της υπηρεσίας να  καταπέσει υπέρ του Δήμου η 
εγγυητική επιστολή, ποιοί ψηφίζουν; 
 Υπέρ της πρότασης αυτής ψήφισαν 3 σύμβουλοι: 
Α.Ασλάνογλου,Μ.Ποτουρίδης,Α.Δελαβερίδης. 
 Πρόεδρος : Λευκά; 
 Λευκή ψήφο έδωσαν 5 σύμβουλοι: 
Δ.Αδάμου,Α.Μαρκούλης,Ε.Παναγιωτίδης, Ε.Σοφιανίδης, Β.Τσίλης. 
 Το ΔΣ μετά διαλογική συζήτηση αφού έλαβε υπόψη: 
1.-Το από 13-6-97 εισηγητικό σημείωμα του αντιδημάρχου οικονομικών κ. Κων/νου 
Πουλασουχίδη. 
2.-Την από 12-6-97 αίτηση του Απόστολου Μπλατσιώτη με την οποία ζητάει τη 
λύση της μίσθωσης των υπ’ αριθ. 18 και 50 κατ/ματων της Δημοτικής Αγοράς 
Βέροιας καθώς και την επιστροφή των εγγυητικών επιστολών που έχει καταθέσει στο 
Δήμο. 
3.-Τα υπ’ αριθ. 7052/29-4-96 και 1071/11-6-96 συμφωνητικά σύμφωνα με τα οποία 
ο αιτών μίσθωσε από το Δήμο τα υπ’ αριθ. 18 & 50 κατ/ματα (Β’ και Γ’ στάθμη) της 
Δημοτικής Αγοράς Βεροίας για 6 χρόνια με μηνιαίο μίσθωμα αναπροσαρμοζόμενο 
ετησίως. 
4.-Το γεγονός ότι ο παραπάνω αιτών έχει καταβάλλει στο Δήμο συνολικό ποσό 
380.520 δρχ. ως εγγύηση για την πιστή εκτέλεση των συμβάσεων. 
5.-Οτι σύμφωνα με την παράγραφο 10 του άρθρ. 3 του κανονισμού λειτουργίας της 
δημοτικής αγοράς (Α.Δ.Σ. 492/96 και 191/97) προβλέπεται ότι : «Σε περίπτωση που 
ο μισθωτής επιθυμεί τη διακοπή της μίσθωσης για σπουδαίο λόγο, υποβάλλει αίτηση 
προς το ΔΣ. Αν το ΔΣ κρίνει ότι συντρέχει σπουδαίος λόγος και κάνει δεκτή την 
αίτηση ο μισθωτής υποχρεούται στην καταβολή του μισθώματος του τρέχοντος 
μηνός η δε εγγύηση που έχει καταθέσει καταπίπτει υπέρ του Δήμου». 
6.-Οτι δίκαιο και λογικό είναι ο Δήμος να λύσει τη μίσθωση των κατ/μάτων που 
μίσθωσε ο αιτών  και να του επιστραφούν οι εγγυητικές επιστολές που έχει 



καταθέσει στο Δήμο αφού καταβληθούν τα ενοίκια των κατ/μάτων αυτών έως και τις 
30-6-1997. 
7.-Το αποτέλεσμα της ψηφοφορίας. 
8.-Τις διατάξεις του άρθρου 106 του ΠΔ 410/95 (ΔΚΚ) καθώς και του κανονισμού 
λειτουργίας της Δημοτικής Αγοράς Βέροιας. 
 

Αποφασίζει Κατά Πλειοψηφία 
 
 Α)Αποδέχεται την αίτηση του Απόστολου Μπλατσιώτη για λύση της 
μίσθωσης των υπ’ αριθ. 18 και 50 κατ/μάτων (Β’ & Γ’ στάθμη) της Δημοτικής 
Αγοράς Βέροιας. 
 Β)Εγκρίνει την επιστροφή των εγγυητικών επιστολών,συνολικού ποσού 
380.520 δρχ., που κατέθεσε ο παραπάνω αιτών στο Δήμο, για την πιστή εκτέλεση 
των συμβάσεων της μίσθωσης των παραπάνω κατ/μάτων, αφού καταβληθούν τα 
μίσθια των κατ/μάτων μέχρι και τις 30-6-1997. 



 
 Η απόφαση έλαβε αυξ. αριθμό 301 / 1997 
..................................................................................................................................... 
 Αφού εξαντλήθηκαν τα θέματα της ημερήσιας διάταξης λύθηκε η συνεδρίαση 
συντάχθηκε το πρακτικό αυτό και υπογράφηκε ως εξής: 
 

Ο ΠΡΟΕΔΡΟΣ  ΤΑ  ΜΕΛΗ   
     
 Ι. Κουρουζίδης Ε. Παναγιωτίδης 

ΚΩΝ/ΝΟΣ  ΑΣΛΑΝΟΓΛΟΥ Μ. Ποτουρίδης Ο. Σιδηρόπουλος 
 Κ. Κόλβατζης Ε. Σοφιανίδης 

 Α. Δελαβερίδης Β. Τσίλης 
 Δ. Αδάμου Δ. Ζαμάνης 

Ο ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ Θ. Τέτος Μ. Αδαλόγλου 
 Ε. Λελεκάκης   
 Α. Γκαβαϊσές   

       ΛΕΩΝΙΔΑΣ  ΤΑΚΗΣ Α. Μαρκούλης   
 Α. Καραντουμάνης   
     
     

 
 

Ακριβές απόσπασμα 
Βέροια  8-7-1997 

        Ο Δήμαρχος  
 
 
 
 
 

      ΓΙΑΝΝΗΣ  ΧΑΣΙΩΤΗΣ 
 

 
 
 


